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عصرآزادی/ شهرام صادق زاده: پس از سالها 
بلاتکلیف�ی و ب�ا پیش�نهاد یعقوب هوش�یار - 
شهردار تبریز - و البته موافقت اعضای شورای 
شش�م شهر، تعداد ۲۷ ش�رکت پیمانکار بخش 
تنظیف از اول بهمن ماه س�ال ۱۴۰۲ حذف شده 
و با یک ش�رکت تعاونی قرارداد منعقد گردیده 

است.
در حقیقت، آنطور که نماینده پاکبانان ش��هرداری 
تبری��ز می گوی��د با حذف این ۲۷ ش��رکت پیمانکار 
بخش تنظیف و عقد قرارداد با یک ش��رکت تعاونی، 
تم��ام کارکارگران بخش تنظیف س��هامدار ش��رکت 

جدید شده و از مزایای آن نیز بهره مند می  شوند.
"غلامعلی صفری" با اشاره به میزان سهام کارگران 
در ای��ن ش��رکت اعلام کرده که ۴۰ درصد از س��هام 
ش��رکت تعاون��ی جدید به نام کارگ��ران و ۶۰ درصد 
مابقی متعلق به ش��هرداری تبریز، س��ازمان مدیریت 

پسماند و خودِ شرکت تعاونی است.
چن��دی پیش، تعدادی از کارگ��ران بخش تنظیف 
شهرداری تبریز با حضور در مسجد حضرت ابوالفضل 
)ع( منطقه ارم با ش��هردار تبریز دیدار کرده و مراتب 
قدردانی خود را از حذف پیمانکاران متعدد و تاسیس 

شرکت جدید بیان کردند.
ش��هردار تبریز در این جلس��ه قول مس��اعد برای 
حل مش��کلات حوزه کارگری، ب��ه خصوص وضعیت 
قراردادها، بیمه، اضافه  کاری، سختی کار و دیگر دل 
نگرانی های کارگران را داد که نقطه عطفی در تلاش 
او به ش��مار رفته و افق روشنی برای رسیدن پاکبانان 
زحمتکش به حق و حقوق قانونی خود ترسیم خواهد 

کرد...
نحوه فعالیت در بخش تنظیف، فضای س�بز و 

غیره را درک می کنم
ش��هردار تبریز در جمع پاکبانانی که از چند وقت 
پیش در انتظ��ار دیدار با او بودند گفت: همه ما عضو 
یک خانواده بزرگ هس��تیم فقط ح��وزه فعالیتمان، 
متفاوت است چه مدیری که شهردار بوده و در پشت 
میز می نشیند و چه آن کارگری که مجبور است در 

گرما و سرما در معابر مشغول خدمت رسانی باشد.
"یعقوب هوشیار" با اش��اره به اینکه از روزی که به 
عنوان شهردار تبریز انتخاب شده سعی کرده حرمت 
این خانواده را حفظ نماید افزود: مش��کلات پرس��نل 
بای��د در داخ��ل خانواده حل گ��ردد بنابراین به همه 
مشکلاتی که مدنظر شماست اشرافیت دارم زیرا ۱۴ 
س��ال است که در این مجموعه مشغول به کار هستم 
و نحوه فعالیت در بخش تنظیف، فضای سبز و امثال 

آن را درک می کنم.
وی اضاف��ه کرد: نباید انتظ��ار وقوع معجزه در حل 
یک شَ��به مشکلات را داشت زیرا باید قبول کنیم که 
در ادوار گذش��ته ناچاراً اتفاقاتی افتاده که صحبت از 
آن دوران شاید به درد بخور نباشد اما مهم این است 
که در آینده و حال حاضر چه اقداماتی را انجام دهیم 

تا برای همگان مفید باشد.

وقتی اتفاق ناگواری ب�رای یک کارگر رُخ می 
دهد از ته دل ناراحت می شوم

هوش��یار با اشاره به اینکه فرزندان ما و شما همگی 
به آینده روش��نی نیاز دارن��د تاکید کرد: وقتی فرزند 
یکی از کارگران در خارج از کش��ور در رشته پزشکی 
تحصیل می کند و یا فرزند کارگر دیگر، به مسابقات 
ملی راه می یابد من هم خوشحال می شوم اما وقتی 
اتف��اق ناگواری ب��رای یک کارگر رُخ م��ی دهد از ته 
دل ناراحت می ش��وم زیرا مشکل عضوی از خانواده، 
مشکل بقیه اعضاست. نماینده مجمع شهرداران کل 
کش��ور با ذکر ای��ن نکته که هر ش��خص بخواهد در 
مجموعه بزرگ شهرداری تبریز به این مجموعه ظلم 
کند بی انصاف است یادآور شد: چه منِ شهردار و چه 
آن کارگر زحمتکش، باید دست در دست هم اقداماتی 
انجام دهیم که موجب اعتلای ش��هر و افتخارآفرینی 

برای شهرداری شود و سرافکنده نباشیم.
اگر دس�ت من بود تاکید می کردم که همه به 

قرارداد رسمی تبدیل شوند
هوشیار با اش��اره به اینکه شناخت کاملی از سیستم 

قانونگذاری کش��ور دارم اظهار کرد: ان��واع قراردادهای 
شغلی موجود مانند تامین نیرو، کارمعین، وزارتی، بیمه 
ای، کارگری و غیره همگی نش��ان می دهد که در این 
قضیه چند صدایی وجود دارد و اگر دست من بود تاکید 
می کردم که همه عزیزان به قرارداد رسمی تبدیل شوند 
اما مهم این است که مسیر به صورت صحیح طی شود 
و برای اینکه بتوان حداقل حق و حقوق طیف کارگری 
حفظ گردد باید شما عزیزان را سهامدار می کردیم و راه 
دیگری نداشتیم زیرا سنگ بزرگ، علامت نزدن است و 

باید از حداقل ها استارت زد.
وی ادام��ه داد: ب��ر روی ای��ن موض��وع ب��ا اعضای 
شورای ششم شهر تبریز بیش از ۱۵ جلسه محرمانه 
و اختصاص��ی را برگزار و به بررس��ی تبدیل وضعیت 
کارگران پرداختیم تا بخشی از مشکلات فعلی مرتفع 
گردد و خدا را ش��اکریم که توانس��تیم شرایط شغلی 

کارگران زحمتکش شهرداری تبریز را تغییر دهیم.
گام های بعدی اولویت هایی هستند که نیاز به 

حوصله و زمان دارد
ش��هردار تبریز بیان کرد: با وجود مشکلات عدیده 

فعل��ی و عمل به عهد خود، توانس��ته ایم کارگران را 
سهامدار کنیم و علیرغم اینکه خواستند مرا در مسیر 
تبدیل وضعیت شما دلس��رد کنند اما نتوانستند و از 
این بابت خرس��ندم، فقط وارد یک نوع فرآیند خاص 
شده ایم که در مرحله اول باید به صورت کلی، قضیه 
را موش��کافی کنیم، گام های بعدی هم اولویت هایی 
هس��تند که نیاز به حوصله و زمان دارد و مزیت های 
قابل توجهی در انتظار کارگران خواهد بود که مطمئناً 

عملیاتی خواهد شد.
هوش��یار از تلاش خود در وزارت کش��ور و مجمع 
شهرداران کشور جهت حل مشکلات کارگری سخن 
ب��ه می��ان آورد و افزود: ب��ه دلیل دارا ب��ودن جایگاه 
مدیریتی در سطح ملی تلاش می کنم تا راهکارهای 
منطقی تری را در باب حل مش��کلات ش��هرداری در 
مجل��س و دولت اجرایی نمایم ک��ه به طور حتم می 
تواند برای آینده طیف کارگران ش��هرداری کارگش��ا 
باش��د تا س��ال آینده در این مس��جد و مراسم ویژه، 
بخش اعظمی از دغدغه های شما حل و فصل گردد.

مجبور می شدیم حق و حقوق ذاتی کارگران 
را به پیمانکاران واگذار کنیم

وی خاطرنش��ان کرد: از روزی که به عنوان شهردار 
تبریز انتخاب شده ام به هیچوجه اجازه نداده ام حتی 
یک نف��ر از خ��ارج از بدنه ش��هرداری، جهت تامین 
نیروهای بخش تنظیف وارد مجموعه گردد زیرا حق 
با آنهایی اس��ت که در شرایط فعلی اشتغال به کار در 
ش��هرداری دارند در حالی که در گذش��ته توجهی به 
چابک س��ازی مجموعه نشده و مجبور شده ایم حق 
و حقوق ذات��ی کارگران را به پیمانکاران و س��ایرین 

واگذار کرده و این همه مشکل به وجود آید!
ش��هردار تبری��ز در پایان اظهارات خ��ود در جمع 
پاکبانان تاکید کرد: نیاز اس��ت تا ب��ا صبر و حوصله 
بتوانیم در مدت زمان حدود یکس��اله وضعیت شغلی 
کارگ��ران ش��هرداری را به نقطه ای ارتق��ا دهیم که 
عزیزان��ی که پ��س از ۲۵ یا ۳۰ س��ال کار به افتخار 
بازنشستگی نائل خواهند شد سالهای خاطره انگیزی 

از تلاش در این مجموعه را به یاد داشته باشند.

پاکیزگی تبریز با اتحاد پاکبانان و شهردار
گزارش "عصرآزادی" از آنچه در دیدار صمیمی جمعی از کارگران تنظیف با شهردار تبریز گذشت؛

یعقوب هوشیار: می خواستند مرا در مسیر تبدیل وضعیت پاکبانان دلسرد کنند اما نتوانستند!

مشارکت ۲۲ هزار میلیاردی بانک مسکن در 
طرح های زیربنایی وزارت راه و شهرسازی

زیربنایی  طرح ه�ای  مال�ی  تامی�ن 
وزارت راه و شهرس�ازی توسط بانک 
مس�کن ب�ه ارزش بی�ش از 22 هزار 
میلیارد ری�ال در 10 اس�تان، تاکنون 
منجر به مش�ارکت در تکمیل ساخت 
و بهره برداری از 10 پروژه آزادراهی و 
بزرگراهی با هدف کاهش تصادفات و 
تس�ریع در بهره برداری از پروژه های 

نیمه تمام شده است.
به گزارش پایگاه خبری بانک مس��کن، هیبنا؛ طرح های زیربنائی وزارت راه و شهرس��ازی 
در 10 اس��تان کش��ور در حال اجراس��ت که بخشی از آنها در اس��تان های البرز، سیستان و 
بلوچس��تان، فارس و خراسان جنوبی به مرحله افتتاح رسید و عملیات اجرایی بخشی دیگر 
از طرح ها در اس��تان های خراس��ان رضوی، خوزس��تان، هرمزگان ، فارس، قم و آذربایجان 

شرقی ادامه دارد.
طرح های افتتاح ش��ده شامل س��اخت 22 کیلومتر از باند رفت قطعه دوم آزادراه تهران – 
ش��مال در اس��تان البرز است که بانک مسکن برای افتتاح آن 2 هزار میلیارد ریال مشارکت 

مالی داشته است.
مشارکت در بهسازی احداث باند دوم و تعریض محور فسا- جهرم- قیر- کارزین در استان 
فارس با اعتبار 430 میلیارد ریال از جمله این طرح های زیر بنایی اس��ت. افتتاح این طرح 
علاوه بر کاهش تصادفات منجر به رونق بخش��ی به گردشگری منطقه شد.برای احداث باند 
دوم محور بیرجند- قائن به طول 100 کیلومتر در خراس��ان جنوبی هم 900 میلیارد ریال 

اعتبار پرداخت شده است.
همچنین بانک مسکن با مشارکت در تامین مالی طرح های بزرگراهی و آزادراهی علاوه بر 
اینکه اهداف مربوط به کاهش تصادفات، کاهش مصرف س��وخت و کاهش هزینه استهلاک 
خودرو را دنبال می کند، در تسریع بهره برداری از طرح های نیمه کاره با تزریق منابع نقش 

مهمی ایفا کرده است.

عضو اتاق بازرگانی ایران:

ثبات بازار ارز تا اوایل سال آینده هم ادامه دارد
عض�و اتاق بازرگانی ای�ران گفت: با 
توج�ه به سیاس�ت های دولت و بانک 
مرک�زی، ثب�ات ب�ازار ارز در ماه های 
ابتدایی س�ال آینده نیز تداوم خواهد 

داشت.
حام��د امین��ی مصل��ح آب��ادی -  عضو 
کمیسیون تس��هیل تجارت اتاق بازرگانی 
ای��ران - در خصوص نوس��انات اخیر بازار 

ارز و پیش بین��ی درب��اره ثبات قیم��ت دلار در ماه های پیش رو به ایس��نا، گفت: با توجه به 
اتفاقاتی که طی هفته های گذشته در کشور و منطقه رخ داد، شاهد نوسانات ارزی و افزایش 
قیم��ت دلار بودی��م که ای��ن روند بعد از چند روز توس��ط بانک مرک��زی کنترل و مدیریت 
ش��د و هم اکنون دلار به ثبات مشخصی رسیده اس��ت. در همین راستا پیش بینی می کنم 
 رون��د کاهش و ثب��ات قیمت دلار تا بع��د از انتخابات مجلس و پایان س��ال جاری نیز ادامه

 داشته باشد.
وی ادام��ه داد: معتقدم اگر در ماه های آینده تنش و درگیری خاصی در منطقه رخ ندهد، 
آرامش و ثبات بازار ارز را می توان برای ماه های ابتدایی س��ال آینده نیز پیش بینی کرد که 
امیدوارم این اتفاق رخ دهد. البته توافقات سیاسی و منطقه این و تقویت منابع ارزی کشور 

نیز در این موضوع بسیار حائز اهمیت بوده و تاثیر بسزایی دارد.
نائ��ب رئیس اتاق بازرگانی اراک افزود: دولت و بانک مرکزی با توجه به تورم، توانس��ته اند 
تاکنون کنترل خوبی بر بازار ارز داشته باشند، اما همچنان معتقدم تداوم این روند به مسائل 
و اتفاقات مختلف داخلی و بین المللی بس��تگی دارد که ممکن اس��ت دوباره بر قیمت دلار 
تاثیرگذار باش��د. در غیر اینصورت هیچ افزایش قیمت و نوسان خاصی را تا ماه های ابتدایی 
سال آینده برای دلار متصور نیستم و بعید می دانم با همین شرایط، باز هم شاهد بالا رفتن 

قیمت ارز باشیم.

صادرات برنج پاکستان به اوج می رسد
در حال�ی که نرخ برنج صادر ش�ده 
از هن�د با کاهش تقاض�ای خریداران 
آفریقایی در ای�ن هفته رکورد بالایی 
داش�ت، صادرات برنج پاکس�تان در 
س�ال منتهی به ژوئن به بالاترین حد 

خود خواهد رسید.
به گزارش ایس��نا، قیمت برنج شکس��ته 
۵ درص��دی هندی در این هفته به رکورد 
۵42 تا ۵۵0 دلار آمریکا در هر تن رسید 

که نس��بت به هفته گذش��ته که عرضه محدود قیمت ها را به بالاترین حد خود رساند، بدون 
تغییر بود. خریداران آفریقایی برای پذیرش این قیمت های بالاتر با مش��کل مواجه هس��تند. 

یک صادرکننده مستقر در بمبئی گفت که آنها در حال حاضر توقف می کنند.
صادرات برنج پاکس��تان در س��ال منتهی به ژوئن به بالاترین حد خود خواهد رس��ید زیرا 
تصمی��م رقی��ب هند برای محدود ک��ردن محموله های خود، خری��داران را مجبور به خرید 
بیش��تر از اسلام آباد می کند که غلات را با قیمت های تقریباً 1۶ سال گذشته عرضه می کند. 

فعالیت های معاملاتی پس از یک هفته تعطیلات سال نو چینی قوی تر شد.
قیمت برنج شکسته ۵ درصدی تایلند به ۶10 دلار در هر تن اعلام شد که نسبت به قیمت 

۶30 دلاری هفته گذشته کاهش یافت.
طبق گزارش رویترز، یک تاجر مس��تقر در بانکوک گفت که فشار نزولی بر قیمت ها وجود 
دارد. یک تاجر دیگر گفت تقاضا بسیار ناچیز بود و قیمت های داخلی نیز کاهش یافته است. 

معامله گران انتظار دارند قیمت تایلند به دنبال روند نزولی ادامه یابد.

تصمیم جدید بانک روسیه اعلام شد
بان�ک مرک�زی روس�یه ن�رخ بهره 
را ب�دون تغیی�ر در 1۶ درص�د باق�ی 

گذاشت.
به گزارش ایسنا، بانک روسیه اعلام کرد 
که تصمیم گرفته اس��ت ن��رخ بهره اصلی 
خود را بدون تغییر باقی بگذارد و نرخ پایه 

را در 1۶ درصد نگه دارد.
بر اس��اس این گزارش، فشارهای تورمی 
فعلی در مقایس��ه با ماه های پاییز کاهش 

یافته اما همچنان بالاست.
پیش بینی می ش��ود تورم روسیه در سال میلادی 2024 به 4.0 تا 4.۵ درصد کاهش یابد 

و در آینده نزدیک در چهار درصد تثبیت شود.
اقتصاد روس��یه در سال 2023 با نرخ س��الانه 3.۶ درصد رشد کرد که بیش از پیش بینی 
قبلی بانک مرکزی روس��یه بود و با توجه به افزایش فشارهای تورمی به این معنی است که 
تقاضای داخلی هنوز به طور قابل توجهی از توانایی های توس��عه، تولید کالا و خدمات پیشی 

می گیرد.
رئی��س بانک مرک��زی روس��یه )CBR(، الویرا نابیولین��ا اظهار کرد: در حال��ی که تعداد 
گس��ترده ای از نظرات در مورد کاهش احتمالی نرخ بهره وجود دارد اما اکثر اعضای هیئت 

مدیره معتقدند که این کاهش در نیمه دوم سال 2024 رخ می دهد.
وی افزود: در حال حاضر شرایط پولی فشرده شکل گرفته است و تحت تاثیر آنها، فعالیت 
پس ان��داز افزای��ش و فعالیت اعتباری به تدریج کاهش می یابد، در نتیجه، نرخ رش��د قیمت 

شروع به کاهش خواهد کرد.
الوی��را نابیولین��ا تاکید کرد که با وجود کاهش نرخ تورم، هن��وز برای چنین اقداماتی زود 

است.

15 April 2018 
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تکرار حملات سایبری در ایران؛ 
مشکل کار خلاء قانونی است؟

امنیت سایبری زیرس�اخت های هر کشوری با وجود 
مولفه های قدیمی، سس�ت و آس�یب پذیر ش�ده و به 
پنج�ره ای برای نف�وذ هکرها و بروز حملات س�ایبری 
تبدیل می شوند؛ این موضوع هشداری است به مدیران 
و متولیان حفظ امنیت سایبری کش�ور و این سوال را 
ایجاد کرده که طی س�ال های گذش�ته چقدر اقدامات 
پیشگیرانه و محافظتی تاثیرگذار برای اطلاعات حیاتی 

کشور انجام شده است.
به گزارش ایسنا، به تایید کارشناسان و مسئولان حوزه ارتباطات 
و فناوری اطلاعات، در یک سال گذشته حجم حملات سایبری 
افزایش داش��ته و عمده هدف این حملات کور، مختل کردن و 
از کار انداختن روند خدمت رس��انی بوده است. به طور مثال طی 
چند ماه گذشته رئیس سازمان پدافند غیرعامل کشور از کشف و 
خنثی کردن 10 حمله سایبری در طول یک سال خبر داد که با 
همکاری سازمان اطلاعات سپاه و وزارت اطلاعات این 10 حمله 
سایبری خنثی شده اس��ت. بر این اساس طبق اظهارات رئیس 
س��ازمان پدافند غیرعامل کشور، در حوزه حفره های امنیتی به 
این موضوع رسیده شده که باید محصولات داخلی داشته باشند 
در نتیجه با همکاری شرکت های دانش بنیان و وزارت دفاع 300 
محصول بومی در این حوزه تهیه  و س��ال گذش��ته ۸0 درصد 

حملات را با این محصولات دفع کردند.
تجربه حملات سایبری در ایران در یک نگاه

اواخر تابستان امسال اعلام شد بخشی از اطلاعات کاربران 
تپسی به دست هکرها افتاده است. یک گروه هکری با هویت 
معلوم به اطلاعات تعدادی از خدمات گیران ش��رکت تاکسی 
اینترنتی تپس��ی دسترس��ی پیدا می کنند و سپس تقاضای 
3۵ هزار دلار از ش��رکت تپس��ی می کند تا اطلاعات خدمات 
گیرندگان را برگرداند و منتشر نکند که این شرکت این کار را 
انجام نمی دهد و از گروه هکری شکایت می کند. در نهایت در 
پی شکایت شرکت تپسی از این گروه هکری اقدامات قضائی 
انجام ش��ده و منبع آلودگی برطرف شد. چند ماه پس از آن 
در سیس��تم برخی پمپ بنزین ها اختلال رخ داد. 2۷ آذرماه 
1402 قریب به 3۸00 جایگاه س��وخت در سراس��ر کشور از 
 IPC مجموعه 439۶ جایگاه از طریق نفوذ سایبری در سامانه
دچار اختلال شد و ادامه کارکرد آن ها از طریق کارت سوخت 
امکان پذیر نبود. از سوی دیگر با گذشت مدت زمان کمی بار 
دیگر اطلاعات کاربران یک شرکت دیگر در اختیار هکرها قرار 
گرفت. در این زمینه یک گروه هکری ادعا کرد کل داده های 
اس��نپ فود، شامل اطلاعات بیش از 20 میلیون کاربر و ۸۸0 
میلیون سفارش را به دست آورده است. هک شدن اطلاعات 
برخی سازمان ها و ارگانهای دولتی و غیر دولتی طی سالهای 
گذشته هم بوقوع پیوسته است اما در جدیدترین نمونه اواخر 
هفته گذشته، خبرگزاری خانه ملت هک شد و روابط عمومی 
مجلس ساعتی پس از بروز این مشکل، با صدور اطلاعیه ای از 
دسترس خارج  شدن سایت های مجلس را اعلام و البته تاکید 
ش��د که ابعاد این موضوع توسط تیم های فنی کارشناسی در 

حال بررسی بوده و  اطلاع رسانی های لازم انجام می شود.


